
Verslag Algemene vergadering Ouderraad 12/12/2017

Ouderraad AMB Vlezenbeek

Aanwezig
Ouderraad : Kim, Tom; Pascal, Jessica, Cedric, Vanessa
Verontschuldigd : Michael, Lies, Joost, Evi, Bart
Afvaardiging van de school: /

SAMENSTELLING OUDERRAAD

Aan het begin van het nieuwe schooljaar/werkingsjaar worden alle functes opnieuw beschikbaar gesteld.
- blijft iedereen lidi
- wil iemand afstand doen van zijn/haar functei
- heeft iemand interesse in een bepaalde functei

Momenteel behoudt iedereen zijn/haar functe.
OPM: indien mensen interesse tonen, moeten we hier meteen opspringen en telnr vragen,  evt  datum
volgende vergadering meedelen omdat ervaring aantoont dat verdere acte uitblijft.

Valentne vraagt ook om een geupdate (digitale  presentate over de Ouderraad: Tom

SPONSORACTIVITEITEN

Voorstelling (september)
Werd betaald

Kleuterzwemmen (2  e   semester)  
Eerst was gevraagd of de ouderraad kon tussenkomen in kosten voor  De Lijn; kleuters zouden wekelijks
gaan zwemmen vanaf  na de Paasvakante.   Dit  plan is  gewijzigd en nu zou de A-klas in feb+mrt  gaan
zwemmen en de B-klas april + mei.  Valentne komt terug hoe het vervoer geregeld zou moeten worden
(mogelijk enkel een heenrit enkel voor de kleuters indien ze als eerste groep vertrekken; terug zou dan zijn
met de bus die de kinderen van de LS bracht  .  Hierbij de mail die Valentne 2 weken geleden stuurde naar
de mail. Vooralsnog geen antwoord teruggekregen.  

 bekijken  of  wij  evt  een  goedkopere  oferte  kunnen verkrijgen  voor  onze  tussenkomst  voor  de
kosten van het busvervoer.  Jessicai

Brief Valentine naar De Lijn: 
 
We hebben elke donderdagnamiddag zwemmen en maken daarbij gebruik van jullie lijnbussen.
Nu zou er na de paasvakante  ( van 19 april tot en met 28 juni ) nog twee groepen bijkomen . (25 kleuters 
van de 3de kleuterklas maar twee klassen)
 



Voor 1 klasgroep( 3 kleuterklas B)  is er geen probleem want deze zouden met groep 2 mee op rijden en 
terugkomen met groep 3.
 
Maar 3 kleuterklas B zou om 12.45 aan het zwembad van SPL moeten geraken . ze zouden dan wel met 
groep 1 kunnen terug rijden.
 
Dus is mijn vraag of u een oferte van meerprijs zou kunnen geven( ook per beurtrit graag)  als we nog een 
busrit om 12.15 vragen met vertrekplaats school tot aan zwembad SPL met de 3de kleuterklas.
Kls daar af zeten en dan met een lege bus terug te komen naar school  om om 12.45 de planning verder te 
zeten zoals gepland.

 
 

Sprekersavond
Via Bart/ gemeente tjdens de Week van de Opvoeding (Opvoeden is Samenspel 
Datum week van 16 mei
Cedric bekijkt met  Valentne
Vanessa bekijkt het aanbod via VCOV

Tom heeft een mail gekregen van iemand die zou willen komen spreken over communicate tussen ouders
& kind.  Stuurt dit door naar Cedric.

VRIJE ACTIVITEITEN

Lente-/ Valentijnontbijt 2018

18/3
Mini comité maken. Jessica + Vanessa 

Cedric heeft alvast een 50-tal bakjes via Nechly.  Evt bruine papieren zak een optei  Kent nog een
winkel om verder bakjes aan te vragen.
Producten via Cedric evt te verkrijgen: Quaker, Fruitsap, Smootes, 
Oplijsten wie in 2016 gesponsord heeft (Vanessa 

geen exclusiviteit meer bij sponsors, boeken nu al vragen,… 

Geen luxe mand meer aanbieden, zeer weinig verkocht vorig jaar.  Mss gezinsmandi  Wordt dan erg groot.

Parochiezaal vastleggen: Bellen naar Fabienne
Sponsorcontracten om aan de sponsors  te geven om fnancieel  afrekbaar  te maken:  Tom heef nog
exemplaren

Extra kansen op prijzen aanbieden, vermelden via Facebook

Fuif
om de drie jaar => 2019 i 

VARIA



Logo
Er was een favoriet gekozen, wordt verder opgevolgd in hoeverre er auteurrecht op staat of niet

Huishoudelijk reglement? 
Zat bij juridische dienst van de schooli

Vraag van ouder ivm warme maaltijden
Vroeger kon er gekozen worden op welke dag een kind warm eet op school, nu is het ofwel de hele week,
ofwel niet.  Waarom is dit niet meer mogelijK

Feedback Valentne: er gaat een hele administrate gepaard met de opvolging van de maaltjden,
zowel intern voor facturate, alsook naar Hanssens toe voor aantallen.  De extra complexiteit die dit zou
meebrengen tov het aantal mensen dat 1 of 2 keer per warm zou willen laten eten weegt niet op.  Het zou
ook verstorend werken in de nieuwe werking wat betreft warm in het 1e leerjaar (deze eten in de KS 


